



**Protokoll fört vid styrelsemöte
Kungsbäcka ridklubb 849400–2533, 19 september 2023**

Närvarande:

Nils Andréasson
Ingela Hjält
Fredrik Kollberg
Lollo Paris
Johan Gertsson
Judith Pettersson
Maria Ekblad
Pontus Pahlsson
Viktoria Eriksson
Anna Ek

Ej närvarande:

Therese Törnell
Fredrik Kollberg

Gäster:

Helena Heuman

Valberedningen Anna Persson, Kjell Karlsson, Annika Lindkvist

Vi börjar dagen med en träff tillsammans med valberedningen där vi pratar om deras uppdrag och arbete. Vi pratar också om olika jävsituationer som kan uppstå. Hur vi ska arbeta framåt för att undvika detta. Vi kommer att boka ytterligare ett möte för att diskutera detta en gång innan årsmöte. Vi ska sätta upp en brevlåda där medlemmar kan lämna tips gällande någon till ett framtida styrelsearbete. Valberedningen avviker efter detta.

- §1 Ordförande förklarar mötet öppnat.
- §2 Prokollförare till dagens möte väljs Ingela Hjält
- §3 Johan Gertsson väljs till justerare av dagens protokoll.
- §4 Dagordningen godkänns
- §5 Föregående mötesprotokoll godkänns
- §6 Ekonomisk rapport-
Helena Heuman gästar oss för att gå igenom ekonomin.
Ridskolan ligger just nu lite under budget. Det kommer tillkomma lite funkisridning som inte är fakturerad. I våras så hamnade arbetet med beläggningen efter pga sjukdom hos personal. Vissa sommaraktiviteter har ej blivit av. Vi hade ett sommarläger mindre än budgeterat. Vi har budgeterat en grönt kort kurs som ännu inte är genomförd. Den planeras att genomföras i december.

Det planeras att starta en nybörjargrupp vuxen på måndagar. Beläggningen är på 97,7%. Vi har också lagt in en extra pay & jump. Vi har ökad intäkt gällande privatlektioner då vi har fler ridlärare som kan utföra dessa. Cafét ligger lite efter budget men vi har också lägre personalkostnad i cafét framåt. Summan av bortfall av hyra från inackorderingar där vi inte kan använda alla boxar pga kommande reovering. Vi hoppas att vi får hyresreduktion av kommunen. Foderkostnaderna ser ut att överstiga budget något. Personalkostnaderna är högre. Vi använde konsulter mer i våras än budgeterat. Till hösten har vi anställt fler ridlärare. Som det ser ut nu så kommer vi ha ett minusresultat när året är slut.

§7 Verksamhetsrapport

Vi har innan möte fått en verksamhetsrapport av Lollo som vi går igenom, Lollo åker på utbildning i 2 dagar. Vi har annons ute till anläggningsskötare.

Viktoria, hästar och ponnyer - Har haft en intensiv start på sin anställning. Vi har ett läge med äldre hästar som vi behöver göra en pensionsplan för. Vi behöver köpa en ny stor häst då vi behöver börja byta ut dom. Viktoria mailar ut en lista på våra hästar och ponnysar vad gäller ålder och skick.

Anna, tävling – Vi har genomfört en dressyrtävling ute för häst. Vi fick minska tävlingen något och den krockade med andra tävlingar i vårt närområde. Vi hade också en Pay & Ride på fredagen. Tävlingen ska framåt utvärderas av tävlingskommittén. Onsdagstävlingarna är väldigt uppskattade och är ekonomiskt väldigt fördelaktiga för klubben.

§8 Arbetsmiljö – Vi flyttar vår resultatskärm varje säsong. Det är inte optimalt arbetsmiljömässigt då vi har personal som ska upp i skylift och lyfta av de

§9 Resultatskärm - Vi kommer behöva köpa in ytterligare en skärm innan utesäsongen startar igen. Vi behöver specificera vad det är vi vill kunna använda den till. Johan och Anna tar fram förslag.

§10 Information personal – Inför hösten så har det rekryterats en del ny personal där uppdelning är att Styrelsen rekryterar ansvarstjänster såsom Viktoria Erikssons tjänst. Övriga tjänster tillsätts av VC. Viktoria Eriksson började arbeta hos oss igen i mitten av augusti. Hon är ansvarig för hästarna på anläggningen sam biträdande VC när inte VC är på plats. Tilda Ekblad började arbeta deltid som ridlärare hos oss i september. Johanna Månsson började arbeta i slutet av augusti som ridlärare hos oss. Elin Fridlund börjar i december som ridlärare hos oss. Sofia i cafét har valt att avsluta sin tjänst hos oss och Nicole är f.n tjänstledig.

§11 Underlag manegen – åriga underhållet för manegen är planerade till v 50. Vi behöver förmodligen fylla på underlagen då det inte behövdes senast.

§12 Renovering av inackorderingsstall – Vi har haft möte på plats med vår förvaltare gällande gödselpattan och reoveringen av stall. Det är har en tidsplan om 2 - 5 år. De

vill inte att vi ta in fler inackorderingar just nu då det vill ha alla hyresgästerna i stall nedan.

- §13 Förslag till uppdragsbeskrivning och mandatfördelning Vch – stf Vch
Lollo och Viktoria mailar till Ingela och Maria deras förslag och vi återkommer med detta på nästa möte.
- §14 Rapport SISU-mötet- väldigt uppskattat och bra träff som gjorde gott för alla inblandad
- §15 Bevattningsanläggningen status inför vintern- kommer att vintersäkras på måndag
- §16 Kommunens underhållsplan. Info – hänger ihop med paragraf 12. Vi behöver få detta skriftlig och med en tidsplan.
- §17 Rapport om inlämnade utdrag från belastningsregistret – Personal och utvalda ska lämna rapport varje år till VC eller ordförande. Resulterar rapporten om någon uppgift ska VC och/eller ordförande vidta åtgärder om det anses behövas.
- §18 Tystnadsplikt – Vi kommer inte gå vidare med sekretessavtalet som tidigare diskuteras.
- §19 Kvalitetsmärkning – stolpe saknas i för grind i lilla paddocken för att bli klara. Lollo löser detta.

Vid protokollet 19/9 2023

Protokollet justeras

Ingela Hjält

Johan Gertsson